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Tárgy: 2011. évre vonatkozó gyermekétkeztetési térítési díj emelési kérelme. 
 
Tisztelt Képviselő - testület! 
 

A Váradi Étkeztetési Bt. Vezetője a gyermekélelmezési területen  ellátott feladatokra 
vonatkozóan nyersanyagköltség emelési kérelemmel fordul a Tisztelt Képviselő-testület 
felé, ami a térítési díj emelkedésével jár. A kérelem az előterjesztés mellékletét képezi.  

A döntéshez  bemutatom a jelenleg alkalmazott térítési díjat  hasonlítva a beadványban 
szereplő adatokkal.  Tájékoztatás: a KSH információ alapján 2010. október 31-ig az 
átlagos infláció 5 %, ebből az élelmiszerre vonatkozóan 2,5 %. Szintén a KSH honlapjáról 
információ, csak a 2010. október hónapban az infláció 4,2 %, ebből az élelmiszer 
árufőcsoportra vonatkozóan 5,3 %.  

  A Bt. Vezetője kérelmében-, ahogy az a táblázatban is látható- korosztályonként 
eltérő növekedési mértékkel dolgozta ki a 2011. évre tervezett nyersanyagköltség emelését 
az általános forgalmi adó felszámítása nélkül. Ezekkel a számokkal ellátottanként 
elkészült a rendeletterveztet is, amely az előterjesztéshez mellékelve van, elfogadása 
esetén 2011. március 1-én lép hatályba.   
Kérem a beadvány megtárgyalását és a gyermekétkeztetési térítési díjakról szóló 
önkormányzati rendelet megalkotását.  
Az alábbi táblázatban bemutatásra kerül a vállalkozó által kért nyersanyagköltség emelés, 
az általános forgalmi adó, hiszen azt a térítési díjfizetésre kötelezett fizeti meg. 

Adatok= forintban  

2010. évi tényleges 2011. évi tervezet szerint Növekedés

Sorszám Megnevezés 
Tér. díj ebből: alap 25% áfa Tér. díj ebből: alap 25% áfa előző év % 

1. Bölcsődei ellátottak 336 269 67 347 278 69 3,3 

2. Óvodai ellátottak 293 234 59 305 244 61 4 

3. Iskolai napközis 
ellátottak 361 289 72 373 298 75 3,3 

4. Menzás ált. isk. 239 191 48 251 201 50 5 

 
Szinte megszokottá vált, hogy a nyersanyagköltség változtatási kérelmen túl egyéb 

kérelem is megfogalmazódik a vállalkozó részéről. Jelen esetben a napközi konyha 
fűtésrendszerének teljes mértékű kicserélése. Kérelmében leírja, hogy a meglevő fűtési 
rendszer 33 éves, ez az idő már önmagáért beszél. Ha a Képviselő-testület támogatja a 
Vállalkozó kérelmét a pénzügyi rész a korábbi konstrukciókhoz hasonlóan történne a 
bérleti díj visszaforgatásával. A felmerülő költségeteket nem ismerjük, egyeztetni kell az 
önkormányzat műszaki iroda vezetőjével.  

Kérem a Képviselő-testület döntését a napközi konyha fűtésrendszer felújításának 
tárgyban az előterjesztés alapján. 

 
Dévaványa, 2010. november 29. 

 
         Szűcsné Horváth Margit 
         Gazdálkodási irodavezető 


